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Protokół nr 165/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 16 lutego 2023 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym  

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z CLXII, CLXIII, CLXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie podania do publicznej 

wiadomości oferty Fundacji Fucco złożonej w trybie art. 19a ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.  



3 
 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Zarząd musi 

podjąć uchwałę dotyczącą opublikowania oferty w Biuletynie Informacji Publicznej 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu, na stronach starostwa. Zapytał,  

czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt nie zgłosił uwag. Stwierdził, że 

Zarząd przez aklamację przyjął proponowany porządek obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad.  

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z CLXII, CLXIII, CLXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie podania do publicznej 

wiadomości oferty Fundacji Fucco złożonej w trybie art. 19a ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 



4 
 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXII, CLXIII, CLXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag.  Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 162 z CLXII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 162/23 z CLXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 163 z CLXIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 163/23 z CLXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 164 z CLXIV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 164/23 z CLXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  
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Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie podania  

do publicznej wiadomości oferty Fundacji Fucco złożonej w trybie  

art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, któremu oddał 

głos.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że przyjrzał się 

Fundacji Fucco, która złożyła do wszelkich możliwych samorządów taką ofertę. 

Większość samorządów odmownie odpowiedziało albo ze względu na niecelowość, 

albo brak środków. Zapytał, czy jesteśmy w stanie scedować to na kogoś, aby takie 

rzeczy upubliczniono w tym momencie. Podkreślił, że przez takie fundacje i quasi 

różne firmy możemy mieć zdezorganizowaną pracę starostwa i Zarządu, który będzie 

się zbierał na posiedzenia dwa razy w tygodniu, żeby upubliczniać jakiś projekt. 

Nawiasem mówiąc ta Fundacja oferuje jakieś okulary do widzenia przestrzennego. 

Dodał, że jeżelibyśmy coś takiego robili to moglibyśmy zgłosić do naszej firmy. 

Wskazał na firmę Runvido, która jest przetestowana i sprawdzona. Ponownie zapytał, 

czy mogą to ominąć w jakiś sposób, żeby co dwa tygodnie się nie spotykać, celem 

upublicznienia takiej oferty.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zgadza się z opinią pana radnego. Zaznaczył, że też 

analizowali Fundację, tzn. jaki to jest podmiot na rynku, bo Fundacja jest z powiatu 

gostyńskiego województwa wielkopolskiego i rzeczywiście złożyła wnioski do różnych 

samorządów dokładnie z tą samą ofertą i propozycją. Dodał, że sprawa, o której pan 
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radny wspomniał, aby przenieść w formie upoważnienia działania związane  

z upoważnieniem na inny podmiot z poziomu Zarządu Powiatu, czy upoważnienia 

przez Zarząd Powiatu była wstępnie z nim analizowana na wniosek pana starosty  

i pana wicestarosty. Przekazał, że podjęli już takie działania, jeżeli chodzi  

o konsultacje z punktu widzenia prawnego, czyli z radcami prawnym starostwa i będą 

przygotowywali takie rozwiązanie, tzn. pozwalające na to, aby ten wstępny etap 

związany z przedłożeniem ewentualnie takich wniosków wpływających w formie 

realizacji zadania publicznego, poza procedurą konkursową przekazywać  

do publicznej wiadomości, czyli upubliczniać decyzją z poziomu niższego niż Zarząd 

Powiatu, ale czekają w tej chwili na stanowisko prawne. Poinformował, że takie 

rozwiązanie prawne znaleźli w kraju, ale nie chce o tym mówić, bo nie mamy jej 

dokładnie zdiagnozowanej. Dodał, że przedstawią taki projekt Zarządowi.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

sekretarz.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że ustawa o pożytku 

publicznym i o wolontariacie mówi o tym, że w terminie nie dłuższym niż 7. dni 

roboczych od dnia wpłynięcia oferty, organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego zamieszczą ofertę, więc tę ofertę zamieszcza Zarząd Powiatu, ale być 

może są rozwiązania, które pozwolą ten obowiązek scedować na kogoś innego. Sama 

ustawa mówi o tym, że to robi organ wykonawczy jednostki.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zgodził się z tym, co powiedziała pani sekretarz, natomiast  

są rozwiązania w kraju, ale nie chce teraz o tym dyskutować, bo nie mają przez 

naszych radców prawnych jednoznacznych stanowisk w tej sprawie. Podał przykład 

powiatu kutnowskiego gdzie mają uchwałę, która z ramienia Zarządu Powiatu 

upoważnia inny podmiot do tego typu działań zmierzających do realizacji tej wstępnej 

fazy, czyli upubliczniania takiego wniosku w sprawie realizacji zadania publicznego  

w tej formule, przewidzianego przez ustawę. Zaznaczył, że jego zdaniem to jest tylko 

kwestia rozstrzygnięcia tego tematu przez naszych radców prawnych.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzieli głosu panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tej chwili była 

mowa o etapie upublicznienia oferty. Dopytał, czy odnośnie podjęcia decyzji  

o przyjęciu, czy odrzuceniu oferty też należy zwołać Zarząd.  
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził dodając, że przyjęcie bądź odrzucenie to już jest zdecydowanie 

decyzja organu wykonawczego. Natomiast ustawodawca nie wskazał dokładnie 

terminu, ale jest zapis prawnie jednoznaczny, tzn. niezwłocznie. Zgodnie  

z praktyką stosowaną przez samorząd możemy uznać, że na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu po tym okresie upublicznienia Zarząd powinien rozpatrzyć ten wniosek 

podmiotu niepublicznego, czyli organizacji pozarządowej.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy po upublicznieniu 

należy to rozpatrzyć na kolejnym posiedzeniu Zarządu i nie ma potrzeby zwoływania 

dodatkowego posiedzenia, żeby zadecydować, co zrobić z ofertą po jej upublicznieniu. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak sądzi, aczkolwiek w interpretacji tego zapisu 

niezwłocznie stanowiska radców prawnych są czasami różne – mówi się  

o 3. dniach, itd., natomiast patrzą jakie są procedury w tego typu przypadkach  

w różnych miejscach. Jeżeli chodzi o samorządy w Polsce to wygląda to bardzo różnie, 

nawet w dużych samorządach czasami był to okres nawet kilkunastu dni  

po okresie zakończenia tej społecznej konsultacji, upublicznienia do podjęcia decyzji 

przez organ wykonawczy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

ile ta informacja musi być uwidoczniona na stronie.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że 7. dni.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd rozpatrzyłby to na posiedzeniu w dniu sesji.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak zamierzają zrobić, jeżeli Zarząd podejmie dzisiaj 

stosowną decyzję o umieszczeniu tej oferty.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że Zarząd musi 

zatwierdzić tę decyzję o upublicznieniu, nic innego Zarząd nie może zrobić, prawda? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to wynika z przepisów ustawy, że upublicznienie oferty jest konieczne w terminie 
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nie przekraczającym 7. dni od wpłynięcia wniosku. Dlatego jest dzisiejsze posiedzenie 

Zarządu. Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, żeby była ścisłość termin 7. dni na upublicznienie,  

do którego obliguje ustawa Zarząd, czyli organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego to są dni robocze, a później 7. dni, czyli trzeba traktować jako 7. dni 

kalendarzowych, czyli od dnia upublicznienia po 7. dniach Zarząd Powiatu może 

podjąć stosowną decyzję.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem dyskusji zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie podania do publicznej wiadomości oferty Fundacji Fucco 

złożonej w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. Następnie poprosił pana naczelnika o umieszczenie  

na stronie powiatu ww. oferty.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1106/23 w sprawie podania do publicznej wiadomości oferty Fundacji Fucco 

złożonej w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 1106/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 6 

Sprawy bieżące. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z konferencją z panem wojewodą w dniu 17.02.2023 r. w sprawie uchodźców 

zaproponował, aby posiedzenie Zarządu w tym dniu rozpoczęło się o godz. 7.30, 
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biorąc pod uwagę również ilość spraw do rozpatrzenia. Zapytał o zgodę członków 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że w dniu 

wczorajszym sąd ogłosił wyrok w sprawie z powództwa gminy Wieluń. Przekazał,  

że powództwo w całości zostało przez sąd oddalone.   

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy będą składać 

apelację.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z tego, co pan wicestarosta przekazał, to na odczytaniu wyroku pan burmistrz 

mówił, że tak, ale czy tak będzie okaże się.  

 

 

 

 

Pkt 7 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie było złożone.  

 

 

Pkt 8 

Zamknięcie CLXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


